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Dato: Onsdag den 10. april 2019 kl. 19,30 

Sted: Fanø Krogård 

Til stede: Bestyrelse ved: Formand Bjarne Berg (BB), Erik Slot (ES), Jørgen Chr. Jensen (JCJ), 

     Jan Alber Jepsen (JAJ)  

 Bestyrelsessuppleanter: Stinne Berg(SB) og Holger Andreas Nielsen (HAN)  

Medlemmer: Michael Buus, Hans Thomsen, Ole Mouritzen, Kurt Jepsen, Preben(Bjerges Toft 2),  

   Jørn Fabianson, Susanne Schlicting, Adrian, Lis Bay + ægtefælle (Sommerhus  

   Rindby Strand), Kristian Brinck, Jørn Sønder. 

Generalforsamling:  

1. Valg af dirigent. 

a. Ole Mouritzen blev valgt. 

b. Konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indvarslet. 

c. Ingen fuldmagter ”fra salen” 

d. Sluk mobiltelefoner ! 

e. Oplys navn hvis man ønsker ordet. 

 

2. Beretning fra bestyrelsen ved formand Bjarne Boel Berg. 

a. Referatet godkendt uden indsigelser. 

Efter Generalforsamlingen 25/4/2018 Konstituerede bestyrelsen sig med Bjarne Boel Berg som formand, Erik Slot som næstformand, 

Jørgen Chr. Jensen som kasserer, Jan Alber Jepsen som sekretær, Johannes Josefsen som bestyrelsesmedlem og Holger Nielsen og 

Stinne Berg som suppleanter. 

Fra januar 2018 var projektet med ombygningen af antennetilslutningerne på Fanø plejecenter afsluttet, så der kan vælges individuelle 

tilslutninger. 25 januar havde vi møde med ASOM-Net vedrørende mulighed for et fremtidigt samarbejde de to net i mellem. 

12/2/2018 underskrev vi en samarbejdsaftale med ASOM-Net om overgang til support pr 1/4 og drift start pr 1/6. I forbindelse med 

samarbejdet med ASOM-Net har vi lavet en aftale med EDBfirmaet MWAzone om drift og vedligehold af vores server til Panther, 

vores tekniske administrationssystem, som ikke er omfattet af den aftale vi har lavet med ASOM-Net.  

I april fik vi lavet tegninger til det kommende byggeri på Nørby Pedersens toft.  

Vi besluttede ligeledes at lave en folder som kunne uddeles sammen med de trådløse routere for at give en bedre forståelse af trådløse 

net. 

Vi har påbegyndt opdeling af nettet i mindre områder, såkaldte ø’er for at forbedre ydelsen og kvaliteten for de enkelte. Vi har i årets 

løb som tidligere skiftet en del kabler, og renoveret nettet hvor det var påkrævet. Vi har haft nogle kabelskader på grund af opsætning 

af skraldespands afdækninger i specielt sommerhusområderne. Vi har haft nogle problemer med køleanlægget på hovedstationen, og 

har fået skiftet den på garantien. 

I september flyttede vi Fanønets mailserver fra Itpilot til ASOM-Net, hvilket forløb stort set uden problemer. 29/9 havde vi et 

velbesøgt fælles arrangement med YouSee på Fanø Krogaard mellem 11 og 15   

Den 3 og 4 november deltog Jan Jepsen og Bjarne Berg i FDA’s branche udstilling og landsmøde i Kolding. 

Overordnet set har det forløbne år været præget af stabil drift på TV siden og en del skift fra mellem- / fuldpakke til grundpakke eller 

Internet uden TV.  Også for YouSee’ s bland selv løsninger har der været stigning i tilslutningen.  

På internetsiden har vi oplevet en væsentlig forbedring ved overgangen til drift via ASOM, som overvåger 24/7 og også nu står for 

den telefoniske support i aftentimerne og i weekenden. Service og den del af Supporten som kræver lokal tilstedeværelse udføres dog 

fortsat af Michaels Antenneservice og bestyrelsesmedlemmer på frivillig basis.  

a. Referatet godkendt uden indsigelser. 
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2. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse ved kasserer Jørgen Chr. Jensen. 

a. Materiale var omdelt på bordene og blev desuden gennemgået på storskærm. 

b. Jørn Fabianson efterlyste resultatopgørelsen, - ligger på bordet ! 

c. Der blev stillet spørgsmål til hvad administrationsudgifter dækker over ? – Bl.a. Løn til kasserer 

og formand. 

d. Regnskabet godkendt. 

 

3. Budgettet for det kommende regnskabsår ved Kasserer Jørgen Chr. Jensen. 

a. Programudgifter. Verdens TV der dækker over bl.a. kopidan afgifter,  tidligere betalte 

sommerhuse ½ pris, men skal nu betales fuldt ud. 

b. Foreningen har henvendt sig til FDA (Foreningen af Danske Antenneforeninger) for hjælp til 

dette spørgsmål. 

c. Jørn Fabianson, hvis man har en tv pakke hjemme og tv i sommerhus skal der så betales begge 

steder ? – Ja ! 

d. Ole Mouritzen konstaterede at det er ærgerlig at sommerhusejerne tager deres Chrom Carst med 

hjemme fra, opsiger TV-pakken og streamer ! 

e. Kristian Brinck stillede spørgsmål til hastighed hvor JCJ oplyste at de fleste har 100 Mb/s og 

nogle enkelte har købt mere. 

f. Lis stillede spørgsmål til hvor mange medlemmer der var i foreningen hvor det kunne oplyses at 

på TV siden var der ca. 3.000 og på Internetsiden ca. 2.670.. 

g. Kasseren kunne oplyse at vores priser stadig er under vore konkurrenters priser. 

h. Budgettet taget til efterretning 

 

4. Indkomne forslag 

a. Ingen. 

 

5. Valg af bestyrelse og suppleanter. 

a. På valg til bestyrelse er:  Bjarne Boel Berg og Erik Slot. 

b. Ingen modforslag. 

c. Genvalgt er Bjarne Boel Berg og Erik Slot. 

d. På valg til suppleanter er: Holger Nielsen og Stinna Berg. 

e. Ingen modforslag. 

f. Holger Nielsen og Stinna Berg genvalgt. 

 

6. Valg af revisorer. 

a. Revisor Hans Thomsen og Brandt Revision blev genvalgt. 

 

7. Eventuelt. 

a. Preben forespurgte om der også i år kom et INFO møde og med et tilslutnings tilbud på 1.000,- 

kr. - Kasseren kunne oplyse at der endnu ikke var taget stilling til dette, men kunne oplyse at 

bestyrelsen var yderst tilfreds med INFO dagen. 



Generalforsamling & Bestyrelsesmøde 05 – 2019 
 

 3 

b. Ole Mouritzen efterlyste lidt INFO omkring foreningens tiltag vedr. det trådløse system. 

Erik Slot forklarede om at det var meget afgørende hvor Routeren er placeret i huset, men at der 

så var mulighed for at opsætte en Acces forstærker, som endvidere kunne overvåges i vores 

system. – Forstærkeren koster ca. 800,- kr.+ installation. 

c. Adrian stillede spørgsmål til e-mail adresser + bopæl som var udsendt fra foreningen og skal 

ordnes inden 29.04.19.  

Der kommer en reminder + notits fra foreningen til de berørte medlemmer. 

d. Lis forespurgte om det var sendt ud til alle ? 

Nej, kun til dem vi mangler. 

e. Ole Mouritzen kunne konstatere at Asom Net først tager support fra 16,30. 

Hvad gør man inden ? – så sker der jo det at medlemmerne ringer til Bjarne, Erik og Kasserer ! 

Bestyrelsen er tilfreds med ordningen, men vil tage til efterretning at der måske er behov for at 

udvide supporttiden. 

I weekenden er der åben fra kl. 11,00 – 21,00 og henviser til foreningens hjemmeside. 

f. Erik Slot gennemgik You See Bland Selv, som er et fantastisk produkt: 

Enten ved leje af en boks til 30 kr. i måneden gennem foreningen eller ved indstik kort.  

For nærmere oplysninger kontakt You See. 

g. Jørgen Chr, Jensen gjorde opmærksom på at bestyrelsen konstant arbejder med at gøre nettet 

bedre og med nye investeringer, samt at vi ”kører” mere og mere fiber ud og bl.a. til ”øerne”. 

h. Erik Slot gjorde opmærksom at Coax Cable er OK. 

i. Ole Mouritzen forespurgte om bestyrelsen er forberedte på en lang og våd sommer ? 

Kassereren oplyste at vi havde bestilt en 10 GB/s forbindelse til hovedstationen og at vi stadig 

har en reserve på  1 GB/s, men ønsker denne op til 2 GB/s. 

Vi har kun haft brug for denne forbindelse 1 gang. 

j. TDC havde sidste år nogle problemer på ledningen til Fanø, men ærgerlig at dette går ud over 

Fanø Nets renommé ! 

k. Bjarne Boel Berg gjorde opmærksom på at vi i nærmeste fremtid laver en ny hjemmeside. 

 

Mødet slut:  20,22 

 

Ref. Jan Alber Jepsen (JAJ) 


